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Algemene ledenvergadering/Regiodag PvdA-Groen Links gewest Noord-Holland 
7 oktober 2023 

 

1. Opening en mededelingen 

- Voorzitter Coby van Berkum licht de agenda toe: de ALV met voordracht en stemming over 
de nieuwe bestuursleden voor het gewest en de Regiodag  met als thema:Toelichting 
Tweede Kamer verkiezingen/Voorbereidingen Congres 14 oktober i.s.m. Groen Links Noord-
Holland; 

- En deelt mee, dat Rob Meerhof namens de kandidaatstellingscommissie Nieuwe 

bestuursleden de voordracht zal toelichten. De overige twee leden -Lars Voskuil 

(andere verplichtingen) en Rolien Bekkema (ziek)- zijn afwezig. 

- De ALV wordt afgesloten met een dankwoord aan de vertrekkende bestuursleden 

van het gewest: voorzitter Coby van Berkum en campagnecoördinator Bert Breij. 

 

2. Voordracht en nieuwe bestuursleden gewest Noord-Holland 
Rob Meerhof licht de voordracht toe. 

- De commissie voordracht  Nieuwe bestuursleden heeft gesproken met de kandidaten voor 
het bestuur die reageerden op de gedane oproep aan de leden om zich voor bestuursfuncties 
beschikbaar te stellen. De commissie prijst zich gelukkig u een voordracht te doen voor de 
functies voorzitter en penningmeester en voor het lidmaatschap van het AB. 

- Voor de functie van voorzitter draagt de commissie Ger Rolsma voor.  
Ger is een ervaren bestuurder zowel in zijn werkkring als binnen de partij. Woonachtig en 
werkzaam in Amsterdam. Hij heeft binnen de PvdA ervaring opgedaan met het revitaliseren 
van de afdelingen van de stadsdelen en met het betrekken van jongeren bij de politiek. 
Vanuit zijn werk neemt hij de ervaring mee om vanuit bestaande structuren vernieuwing en 
verbreding te doen inzetten. Hem staat een probleemgerichte aanpak voor ogen. Hierbij 
wordt vooral gewerkt vanuit inhoudelijke thema’s. 

- Voor de functie van penningmeester draagt de commissie Roel Martin Kajuffa voor. 
Roel ziet een penningmeesterschap als een goede stap naar een actieve invulling van het 
lidmaatschap. Als echte financial zal hem het penningmeesterschap niet zwaar vallen. 
Hetzelfde geldt voor de ondersteunende en adviserende rol die de penningmeester heeft 
richting de afdelingen. Binnen een bestuur dat saamhorigheid en collectieve 
verantwoordelijkheid als kernwaarde heeft wil hij zijn bijdrage leveren vanuit een brede 
politieke interesse. Zijn inzet binnen het bestuur zal breder zijn dan louter die van 
penningmeester.  

- Voor de functie als lid van het bestuur draagt de commissie Timothy Veenboer voor.  
Timothy was graag gekozen in PS. Hij wil de kennismaking met de PvdA, met de politiek, 
verdiepen. Graag zet hij zich in voor verjonging van de vereniging door jongeren meer en 
beter te betrekken bij de doelen waarvoor de PvdA staat. Die betrokkenheid kan het best 
gerealiseerd worden wanneer aangesloten wordt bij onderwerpen die veel belangstelling 
hebben van jongeren. Uit zijn CV blijkt dat hij ervaring heeft met het vernieuwen van een 
bestaande structuur. 
hij een bijdrage leveren aan het met de andere bestuursleden opbouwen van een 
bestuurscultuur die past bij vernieuwde samenstelling. 

- Voor de functie als lid van het bestuur draagt de commissie voor Annette de Vries. Annette 
kent het Gewestelijk Bestuur vanuit haar voormalige Statenlidmaatschap. Zij ziet voor zich 
een bijzondere rol in het onderhouden van contacten binnen het Gewest, vooral ten aanzien 
van de afdelingen en de waterschappen. Zij is zich zeer bewust van de problematiek van de 
afdelingen die nog nauwelijks bestuursleden hebben. Annette gaat voor een goede sfeer en 
wil daar als verbinder aan bijdragen. Het resultaat moet zijn dat, als over drie jaar de 
verkiezingen voor de Waterschappen en PS aan de orde zijn, er weer een bestuur staat dat 
klaar is voor deze taak.  
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Gebleken is dat het op dit moment nog niet gelukt is iemand bereid te vinden voor het vervullen van 
het secretariaat. Wel belangrijk, want huidige secretaris is per april 2024 aftredend. 
De vier voorgedragen kandidaten zijn allen geschikt. 

Besluit: De voorzitter, penningmeester en twee algemeen bestuursleden worden door de 

Algemene ledenvergadering bij acclamatie gekozen. 

 

3. Afscheid voorzitter en campagnecoördinator gewestbestuur. 
- Penningmeester Jan Schrijver neemt afscheid namens bestuur van Coby v. 

Berkum en Bert Breij.  

- Voor Bert is solidariteit, oog voor mensen binnen het gewest en Nederland van 

belang. Ook in zijn andere werkzaamheden. Bert is nog steeds jong van geest. In 

verschillende campagnes een hoeksteen geweest, op een bescheiden manier. 

Heeft gezorgd, dat we met de PvdA een zetel heeft gewonnen in Provinciale 

Staten.  

- Jan memoreert 50 jaar vriendschap met Coby en vervolgens ook nog samen in 

het gewestbestuur. Coby gaat naast de mensen staan en met de mensen verder. 

Net als Bert heeft ook Coby zowel iets bescheidens, maar ook iets doortastends. 

Ze durft zich ook kwetsbaar op te stellen. Ze heeft dit jaar zeer terecht een 

koninklijke onderscheiding gekregen. Coby is al heel jong bij de kindertelefoon 

gaan werken. Dat heeft Jan geraakt. Hij vindt Coby een soort Ien Dales.  

- Namens de ALV ontvangen beide afzwaaiende bestuursleden het boek 

Klimaatcantate. 

- Coby richt het woord tot de aanwezigen en wenst nieuwe bestuur veel succes! 

 

4. Regiodag: Toelichting Tweede Kamer verkiezingen/Voorbereidingen Congres 14 
oktober i.s.m. Groen Links Noord-Holland 

Twee kandidaten van de lijst Groen Links-PvdA zijn aanwezig, evenals de gedeputeerden 

Rosan Kocken en Jeroen Olthof 

Tom van der Lee 

Achterhoeker woont al sinds 1982 in A’dam. Sinds 1989 actief voor GL. Het vertrouwen 

in de Haagse politiek heeft een flinke knauw gekregen. Zie het Toeslagenschandaal en de 

problemen in Groningen.  

Tom haalt Lucebert aan: Alles van waarde is weerloos. 

Knokken voor wat kwetsbaar is. GL blij, dat we eindelijk tot deze samenwerking zijn 

gekomen. Was woordvoerder klimaat en doet nu financiën en Europa namens beide 

fracties. Hoe maak je een groene economie die voor iedereen werkt. 

Systeem ontwikkelen om iedereen te bereiken 

Songül Mutluer(PvdA) 

Voelt als thuiskomen loopt al langer rond in Noord-Holland. Ze is als 25 jarige begonnen. 

Was o.a. wethouder in Zaanstad. 

Samen met GL de campagne ingaan. Vier jaar geleden is de liefde voor GL gegroeid. 

Songül heeft de JenV portefeuille ook voor GL. Overeenkomsten tusen beide partijen zijn 

groter en over verschillen gaan fractiegenoten met elkaar in gesprek. 

Naast sociale elementen als bestaanszekerheid, wat een must is, is klimaat ook van 

belang. Versnippering in de Tweede Kamer tegengaan. 

Samen gaan we een fantastische campagne voeren. Veilige wijken, voorstellen 

jeugdcriminaliteit verminderen. 

 

Rosan Kockken (GL) 

Is (was) kritisch op het samengaan. Nu gaat het goed in de provincie GL en PvdA zitten 

op een lijn. Rosan is wat roder geworden en Jeroen wat groener. Samenwerking op 

inhoud. Jeroen heeft GL vastgehouden tijdens de coalitie-onderhandelingen. We trekken 

samen aan hetzelfde eind van het touw. 

Jeroen Olthof (PvdA) 
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Heeft ook tegen samengaan gestemd. We hebben GL vastgehouden vanwege 

eigenbelang: met elkaar meer bereiken voor Nederland. We vinden elkaar steeds leuker, 

maar voor een huwelijk is meer nodig. Rood-groene aspecten kunnen we uitvoeren. 

Gedeputeerde staten bestaat nu uit vier gedeputeerden: GL, PvdA, BBB en VVD. 

De opgaven in Noord-Holland zijn enorm. 

Vanuit het Rijk momenteel veel open einden. Keuzes maken en doorpakken zijn van 

belang. Maar besluiten over klimaat, wonen, meer en schoner OV, doortrekken noord-

zuidlijn worden niet genomen. Frustratie over keuzes die niet gemaakt worden. 

Differentiëren in beleid. De meest succesvolle steden zijn A’dam, Utrecht, Groningen in 

het terugdringen van de auto. Geld is geen probleem als we slagen in het maken van de 

keuzes. 

 

Reacties vanuit de leden 

Tekorten dreigen op te lopen in gemeenten, die steeds meer zijn gaan doen. Dringende 

oproep als de taken zo uitgebreid zijn geworden meer geld bij laten komen. 

Gemeenten worstelen met structurele financiering. 

Overleg met VNG en kabinet. Nieuw akkoord moet daar een oplossing voor zijn. Ook 

oproep van Raad van Staten. Ook voor de provincies geldt dat creativiteit momenteel 

wordt belemmerd. 

Wanneer wordt ingegrepen in het verlagen van de OV-kosten, zorgkosten? In 

tegenstelling tot OV is tussen autoverkeer en vliegverkeer sprake van disbalans  

(Financiële) keuzes maken is van belang 

Bij OCW ligt het budget voor studenten-OV, maar Financiën heeft ook veel zeggenschap 

hierover. 

Tom heeft dit op de radar. Hij heeft een amendement samen met CU ingediend voor 

komend jaar om kostenverhoging OV te stoppen. 

De huidige systematiek zou moeten worden gewijzigd. Voor langere termijn een 

uitdaging en verdient langere discussie in beide partijen: Belasting op Vermogen.  

Woordvoerderschappen zijn verdeeld binnen de fracties: Susanne Kroger doet het woord 

over klimaat namens beide partijen. 

Spreidingswet gaan Staten niet over. Je kunt geen ‘nee’ meer zeggen. Dan moet andere 

gemeenten meer doen. Zo snel mogelijk met burgers hierover het gesprek aangaan. 

Bestuurlijke lef, doorzettingskracht is nodig. 

Gedreven door idealen. Tom heeft ook ontstaan GL meegemaakt. Gaat nu veel beter dan 

eind jaren tachtig. Macht rechts kunnen we nu keren. GL PvdA we vullen elkaar aan.  

Cultuurverschillen zijn er, daarover wordt gesproken. Op steeds meer plekken dragen 

beide partijen meer bestuurlijke verantwoordelijkheid. 

Tom was voorzitter parlementaire enquête Gaswinning Groningen. Gaswinning heeft ook 

gezorgd dat Nederland een van de vijf rijkste landen van de wereld is. En 

werkgelegenheid is ook groot belang. 

Transitie in denken over brede welvaart. We spelen met onze toekomst als we alleen 

gaan voor winstmaximalisatie. 

Oproep Aukelien Jellema: nauwer samenwerken met waterschappen. Rosan heeft water 

in haar portefeuille. 

Terugdringen gebruik glyfocaat is een moeizaam proces. De landbouw heeft belang bij 

het gebruik. Een van de redenen voor de opkomst van de BBB. Nederland is verdeeld 

hierover. Zie ook het al dan niet terugdringen van grote vervuilende bedrijven. Dat gaat 

dan wel ten koste van werkgelegenheid. Op dit moment wordt de politiek hierin nog 

weinig vertrouwd. 

De Kaderrichtlijn water 2027 gaan we niet halen. Gaat in heel Nederland matig. zich Voor 

het Hoogheemraadschap Hollands Noorderkwartier (HHNK) is dit zorgelijk. In dit 

waterschap zitten sterke landbouwbelangen.  

Stapsgewijze afschaffing eigen risico. In 2028 moet dit zover zijn. 

Migranten 11% Vluchtelingen niet het probleem, maar vooral expats vrije sector. 

Overwegen maatregel om meer grip op arbeidsmigratie te krijgen.  

Waarom moeten wij een metropool worden 
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Burgerparticipatie: Correctief referendum heeft wat gezwabberd. Vraag is op basis 

waarvan een referendum plaats vindt. Sommigen vinden een correctief referendum een 

verrijking van de democratie. In voorgestelde vorm zijn beide fracties voor. 

Oproep: niet te veel praten, maar naar de mensen toegaan. 

Actie na afloop van deze Regiodag: bij en op de pont wat flyers uitdelen. 

 

 


